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za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi

Pana Piotra RANTA

ZAPYTANIE RADNEGO

Na podstawie art. 24 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie finansowania wymiany nawierzchni drogi 
powiatowej 1815N między Juchnajciami a Widgirami

UZASADNIENIE

Zgodnie z uchwałą nr 347/2023 Zarządu Powiatu Gołdapskiego z dnia 9 sierpnia 2023 roku - podjętą 
w odpowiedzi na petycję Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie wymiany nawierzchni drogi 
powiatowej 1815N na odcinku Juchnajcie-Widgiry - wyznaczono termin realizacji w/wym. zadania na okres 
od 1.06.2024 do 31.11.2024 roku. Odpowiednie środki zostały także zapisane w budżecie Powiatu 
Gołdapskiego na rok 2024. W tej sprawie zabierałem również głos 29.02.2024 roku na sesji Rady Powiatu w 
Gołdapi V kadencji kierując odpowiednie podziękowania za zrealizowanie oczekiwań mieszkańców wpartych 
przez ZChR.

W związku z krążącymi wśród mieszkańców niepokojącymi informacjami na temat zabezpieczenia 
środków własnych przez Powiat Gołdapski w wysokości 1,2 min potrzebnych na realizacje wymiany 
nawierzchni tej drogi (wobec 4,8 min finansowania ze środków zewnętrznych) chcę prosić o wyjaśnienie
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zaistniałej sytuacji oraz publiczne przedstawienie przez Pana Starostę na najbliższej sesji Rady Powiatu w 
Gołdapi informacji o terminie podjęcia w/wym. prac.

Ponadto, w związku z publiczną informacją przekazaną przez wójta Bań Mazurskich p. Łukasza Kulisia 
za pośrednictwem portalu społecznościowego Facebook na temat woli partycypowania przez Gminę Banie 
Mazurskie w kosztach remontu drogi 1815N w wysokości 1% wartości tej inwestycji, proszę o wskazanie 
kiedy środki, o których mówił p. Kuliś wpłynęły na konto Starostwa Powiatowego w Gołdapi, na podstawie 
jakiej uchwały Rady Gminy Banie Mazurskie i w jakiej wysokości?

Z wyrazami szacunku

PawełCZYŻ

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych.
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